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Subject: FW: Een nieuwe week disinfectiemiddelen
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Hoi,

BEER heeft het even netjes op een rijtje gezet voor iedereen buiten VWS wat onze strategie is zodat ze weten wat er aan komt en

de laatste stand van zaken. En nu weten jullie het ook®

Relevant is in ieder geval dat we zoveel mogelijk stoffen bij vrijstelling 4 willen betrekken. Hebben jullie al wat van

gehoord?

van:IEE- oom JEESERMl@ minienw.nl>

Verzonden: maandag 23 maart 2020 14:01

) - BSK

@minienw.nl>;

@minienw.nl>;

@ILenT.nl>;

Onderwerp: Een nieuwe week disinfectiemiddelen

Goedemiddag allemaal,

Vrijstelling 4: oppervlaktedesinfectie
Vanochtend hebben

sem] 512
0 ik overlegd over de aanstaande vrijstellingen. Als eerste kijken we naar een vrijstelling

voor toegelaten desinfectiemiddelen voor oppervlakten, die nu nog geen virusclaim hebben. We weten dat er in ieder geval al 8

zijn toegelaten op basis van ethanol, we kunnen er nog een stuk over 50 meekrijgen op basis van ethanol. Echter heeft de NvZ

aangegeven graag andere stoffen vrij te stellen zodat we de alcohol kunnen bewaren voor handdesinfectiemiddelen. Daarom

kijken we nu in ieder geval ook naar chloortabletten en natriumhypochloriet. De NvZ heeft nog voorgesteld om ook quats en

waterstofperoxide mee te nemen als actieve stoffen voor oppervlakte desinfectie, maar hier was het Ctgb in eerste instantie nog

niet enthousiast over. Ik hoop dat we hier vanmiddag afstemming over bereiken met NvZ, Ctgb en RIVM. VWS heeft de

aanvraag zo goed als af, die wachten nog op het lijstje met actieve stoffen en minimale concentraties.

Vrijstelling 5: verpakkingen en productielocaties
Later deze week willen we gaan kijken naar een vrijstelling op de specificaties verpakkingen en productielocaties. Het gaat

hierbij ook om reeds toegelaten (en vrijgestelde) middelen. We willen het mogelijk maken dat er ook grootverpakkingen op de

markt gebracht kunnen worden. Temeer omdat de voorraden aan kleine verpakkingen op raken (moeten vaak uit China komen).
De middelen die al onder de BPR zijn toegelaten (alleen die op basis van 2-propanol) zijn er bij gebaat als bijvoorbeeld het

afvullen van verpakkingen op een andere locatie mag gebeuren dan de locatie die is opgegeven in de toelating. Ten slotte zijn er

een aantal professionele middelen die nog verdund moeten worden op locatie. De NvZ geeft aan baat te hebben als een aantal

van deze middelen in de fabriek al verdund mogen worden, zodat ze ready-to-use in grote verpakkingen gedistribueerd kunnen

worden. Ik heb met de NvZ overlegd hoe we deze zouden moeten begrenzen. Zij denken dat de regelgeving uit de CLP-

verordening, vervoerswetgeving zoals de ADR en het activiteitenbesluit voldoende moet zijn om een beperkt gebruik en de

veiligheid vast te stellen. Maar volgens mij is deze wetgeving sowieso al rechtstreeks werkend. Dus we kunnen dit wel opnemen

in de toelichting, maar ik zie nog niet hoe hier de vrijstelling mee ingeperkt kan worden. Iemand anders nog suggesties?

En verder:

Er zijn mogelijk nog in situ toepassingen die vrijgesteld kunnen worden. Watter is zo'n voorbeeld, die machine produceren die op

locatie oplossingen met actief chloor produceren. Echter hebben die toepassingen geen toelatingen om bijvoorbeeld vloeistoffen

te bottelen en te distribueren. Dit is wellicht wel interessant omdat dit weer om een andere actieve stof gaat (dan daar waar er

tekorten op dreigen). Echter heeft het Ctgb op dit moment ook niet voldoende data om te kunnen beoordelen of deze

toepassingen na het bottelen tiberhaupt nog voldoende werkzaamheid heeft. EEE Jonderzoekt of de bedrijven met dit soort

toepassingen hier wel data over hebben en welke data watters heeft. Dan kijken we of dit eventueel met vrijstelling 5

meegenomen kan worden.

Daarnaast wordt het toch ook wel belangrijk om deze week een beetje inzichtelijk te krijgen of er ook tekorten dreigen in andere

sectoren. Dit heb ik nu bij VWS neergelegd (met signalen van NS en de NvZ) en daar wordt dit onderwerp voorbereid voor het

interdepartementaal overleg. Ik vind het wel lastig inschatten hoeveel prioriteit dit bij VWS krijgt om de tekorten in andere

sectoren ook in beeld te krijgen.

En EBEQ heeft vrijdag contact proberen te zoeken met de belastingdienst om af te spreken hoe we ervoor kunnen zorgen dat ook

consumptiealcohol gebruikt mag worden, zonder dat partijen daar accijns over hoeven te betalen. Zo ver ik weet hebben we nog

geen reactie op deze vraag ontvangen.
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Vanmiddag wordt de aanwijzing van de ILT naar de kamer gestuurd.

Ik verwacht dat vanmiddag het derde besluit gepubliceerd wordt in de staatscourant.

Er blijven aanvragen voor vrijstellingen binnenkomen. We nemen nag steeds geen individuele aanvragen in behandeling.

Thuiswerken is stom.

Groet,
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